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Protokoll fra styremøte 25. august 2022  
 

Sted:  Sentralen, Oslo 

Tid:   Kl. 15.30 – 18:30  
Til stede:  Øivind Sjuls, Paul Henriksen, Kjell Maartmann-Moe, Anne Rygg, Nicolay Moe 

(vara for Martin Pedersen), Gina Johansen (vara) og Kjetil Hafstad. 
Fra administrasjonen: direktør Espen Søilen, assisterende direktør Kjetil 
Johannessen. 

Forfall:  Anne-Hilde Rese, Børre Jacobsen, Pernille Rød Larsen 
 
Styremøtet ble holdt i etterkant av en rådsbefaring til Langøyene hvor Oslo kommune 

orienterte om det store prosjektet med å tilrettelegge for friluftsliv på øyene.  

 

Saksliste 

 
Sak 30/22 Godkjenning av innkalling og dagsorden 
  Innkalling med dagsorden og sakspapirer utsendt. 

  Vedtak: 
  «Innkalling og dagsorden godkjent.»  
 

Sak 31/22 Godkjenning av protokoll fra styremøte 9. juni 2022 
  Protokollen er godkjent ved digital signering. 

 
Sak 32/22 Orientering om driftssituasjonen 
  Daglig leder orienterer muntlig om aktiviteter, økonomi, personal, HMS m.v. 

  Vedtak: 
  «Styret tar saken til orientering.» 

 
Sak 33/22 Økonomirapport 1. halvår og prognose 2022 
  Sakspapirer vedlagt. 

  Vedtak: 
  «Styret tar rapporten for 1. halvår og prognose for årsresultat 2022 til orientering.» 
 

Sak 34/22 Representantforslag om å gi amnesti for eldre ulovlige tiltak i strandsonen 
  Sakspapirer vedlagt. 

  Vedtak: 
«OF støtter ikke representantforslaget om å gi kommunene anledning til å gi amnesti 
for eldre ulovlige tiltak i strandsonen.» 

 

Sak 35/22 Markering av OFs 90-årsjubileum 

Sakspapirer vedlagt.  
Vedtak: 
«Styret ber administrasjonen utarbeide konkrete forslag til 
tiltak/arrangementer.» 
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Sak 36/22 Orienteringssaker 

1. Muntlig: 

• Oppsummering av sommersesongen 

• Oppfølging av Helhetlig tiltaksplan 

• Status for Lågøya 
 

2. Innspill og uttalelser fra OFs administrasjon:  
Saker som er administrativt behandlet refereres ikke i møtet. Styret kan 

stille spørsmål og eventuelt få tilsendt dokumenter av interesse.  

A. Temaplan for anlegg og friluftsliv, Larvik. Kommentarer fra OF 

02.06.2022.  

B. Planarbeid Tåjeodden, Asker. Kommentarer fra OF 20.06.2022.  

C. Kommunedelplan Oslo. Kommentarer fra OF 15.06.2022. 

D. Detaljregulering Værvågen, Larvik. Innspill fra OF 26.07.2022. 

E.  Kommunedelplan biomangfold, Larvik. Kommentarer fra OF 

15.08.2022.  

F. Anleggsplan fysisk aktivitet, Færder kommune. Kommentarer fra OF 

15.08.2022.  

G. Reguleringsplan Sandvikas sjøside, Bærum. Kommentarer fra OF 

20.06.2022.  

H. Allmennhetens ferdselsmuligheter på deler av strekningen Flekken – 

Kustranda i Færder kommune. Inn-utmarksspørsmål fra OF til 

kommunen 15.08.2022 

 

Sak 37/22 Eventuelt 
1. Ressurssituasjonen for Ytre Hvaler Nasjonalpark 

Paul Henriksen orienterte om den manglende prioriteringen av 
forvaltningen av Ytre Hvaler Nasjonalpark generelt og spesielt forholdene 
for et korallrev i Ytre Hvaler Nasjonalpark, som det ikke er ressurser til å 
overvåke og restaurere. Styret støttet ønsket om at OF skal ta opp saken i 
en henvendelse til de ansvarlige myndigheter. 

 
Vedtak 
På bakgrunn av OFs rolle både i etableringen av områdets to 
nasjonalparker og senere brede engasjement knyttet til Helhetlig plan for 
Oslofjorden, ber styret administrasjonen utferdige et brev til 
Miljødirektoratet der OF påpeker viktigheten av at nødvendige midler 
stilles til rådighet for nasjonalparkforvaltningen. Dette for å sette 
forvaltningen i stand til å overvåke og restaurere korallrevet ved Tisler. 
Saken tas også opp i media. 
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2. Disponering av forsvarets eiendom på Håøya i Færder kommune 
Gina Johansen orienterte om at kommunestyret i Færder i nær fremtid 
skal behandle en sak om Forsvarsbyggs avhendingsplan for byggene på 
Håøya og ba om at administrasjonen følger opp saken. 
 
Vedtak 
Administrasjonen bes følge opp saken overfor kommunen og 
Forsvarsbygg. 

 

 


